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	Initiative for Supporting High-Quality and Impact in Scientific Publishing
	مبادرة دعم النشر العلمي عالي الجودة والتأثير

	The Research and Development Office (RDO) at the Ministry of Education, launched the High-Quality and Impact Research Initiative which aims at supporting the high quality research published in the Journals Indexed in the Web of Science. The Initiative provides substantial financial support for research projects at Saudi universities with the aim to publish in four categories within the Top 15% of the Journals indexed in the Web of Science and in line with the research priorities of the Kingdom.
	تماشيا مع مبادرة مكتب البحث والتطوير بوزارة التعليم لدعم النشر العلمي عالي الجودة والأثر للبحوث العلمية في الجامعات ، وذلك من خلال تقديم دعم مالي مجزي للبحوث التي يتم نشرها في الدوريات العلمية عالية الجودة والمتميزة والمفهرسة في قواعد بيانات نشر شبكة العلوم WEB of Sciences والمتوافقة مع أولويات  المملكة العربية السعودية ، بحيث تدعم المبادرة النشر ضمن المجلات العلمية المصنفة ضمن افضل 15% في الربع الأول من المجلات العلمية المفهرسة ضمن قواعد بيانات نشر شبكة العلوم (WEB of Sciences) بمكافآت مالية حسب جودة الورقة من خلال أربع فئات محددة:

	Category
AJIF*
الفئة
I
AJIF ≥ 99%
الفئة الأولى
II
95% ≥ AJIF <99%
الفئة الثانية
III
90% ≥ AJIF < 95%
الفئة الثالثة
IV
85% ≥ AJIF < 90%
الفئة الرابعة
*تقرير استشهاد الدوريات 2017 (JCR 2017) يتضمن الـ AJIF لجميع الدوريات  المفهرسة في شبكة العلوم.
* The JCR 2017 of the Web of Science (IS) contains the AJIF for each Journal



	Conditions:

- The Principle Investigator (PI) of the research project should be a faculty member and employed at King Saud University and must be the first author and corresponding author.

- At least 60% of the total number of researchers in the published paper must be affiliated with Saudi universities, including King Saud University.

- The published work should exclusively acknowledge the High Quality and Impact Research Initiative of Research and Development Office using the following statement:

The authors extend their appreciation to Research & Development Office-Ministry of Education for funding this research work, through the High Quality and Impact Research Initiative #HQI-XXX
	الشروط

· أن يكون الباحث الأول والباحث المراسل على البحث المنشور من أعضاء هيئة التدريس أو الباحثين العاملين في جامعة الملك سعود.

· يجب أن تكون نسبة الباحثين المشاركين المنتمين إلى جامعات سعودية (بما فيها جامعة الملك سعود) من داخل المملكة على الأقل 60 % من عدد الباحثين الكلي.
أن يكون الشكر في البحث المنشور لبرنامج البحث والتطوير بوزارة التعليم على ألا يتم  شكر أي جهة أخرى داعمة  داخل المملكة العربية السعودية وذلك بالصيغة التالية:
The authors extend their appreciation to Research & Development Office-Ministry of Education for funding this research work, through the High Quality and Impact Research Initiative #HQI-XXX

	Procedure and Financial Support:

- The first-payment of SAR 20,000 (twenty thousand Saudi Riyals) will be provided upon the approval of the research project.

- A maximum payment of SAR 110,000 will be provided upon publication of the research article in the Top 1% of the Journals.

- A maximum payment of SAR 70,420 will be provided upon publication of the research article in the Top 2-5% of the Journals.

- A maximum payment of SAR 50,240 will be provided upon publication of the research article in the Top 6-10% of the Journals.

- A maximum payment of SAR 30 000 will be provided upon publication of the research article in the Top 11-15% of the Journals.

- All payments provided are adhere to the above conditions and recorded as debt for the PI which needs the clearance.
	آلية ومقدار الدعم:
- تم تحديد مبلغ 20000 (ريال سعودي( عشرون الف ريال سعودي قيمة دفعة مقدمة لكل بحث معتمد في الخطة.

 تم تحديد الدعم لكل بحث في كل فئة وفقا للتالي :

-  تدعم البحوث ضمن الفئة الأولى بما لا يزيد عن 110000 (ريال سعودي) لكل بحث.

-  تدعم البحوث ضمن الفئة الثانية بما لا يزيد عن 70420 ( ريال سعودي (لكل بحث
-  تدعم البحوث ضمن الفئة الثالثة بما لا يزيد عن 50240 (ريال سعودي) لكل بحث.

-  تدعم البحوث ضمن الفئة الرابعة بما لا يزيد عن 30000 (ريال سعودي( لكل بحث.

-  يصرف الدعم بعد النشر وفقا للشروط المطلوبة.

- تصرف جميع الدفعات كسلفة.


HQRSI  نموذج التقديم على مبادرة دعم النشر العلمي عالي الجودة
عضو هيئة التدريس                                                                                                     Faculty Member of KSU 
	الاسم باللغة العربية:                                                                                                                Full Name (English):   

	الرقم الوظيفي:                           KSU ID:                                                                                                                    

	 Academic Rank:                                                                            المرتبة العلمية                                                     

	College:             
الكلية: 

	  Department:القسم:                                                                                                                                                 

	 General Field:   التخصص العام:                                                                                                                                

	 Subspecialty Field:                                                                                                      
   التخصص الدقيق:       

	الجامعة الحاصل منها على درجة الدكتوراة                                                                     of PhD degree             University

	  Mobile No.: رقم الجوال:                                                                                                                                           

	 KSU e-mail:البريد الإلكتروني الجامعي :                                                                                                                        

	 ISI researcher ID Web of Science:      رقم الباحث :                                                                                                                                                                          

	Total Number of Publications (Web of Science):

	Number of Publications in the last three years (Web of Sciences):
	2018
	2017
	2016

	
	
	
	


Please Fill in the following table according to ISI web of Sciences 

	Publications Quality / Years
	Top 1% journals
	Top 1-5 % Journals
	Top 5-10% journals
	Top 10-15% Journals

	All years
	
	
	
	

	2018
	
	
	
	

	2017
	
	
	
	

	2016
	
	
	
	


	معلومات البحث Article Information

	
	عنوان البحث المقترح  
Suggestion Article Title

	
	اسم المجلة  Journal Name

	
	رقم التصنيف           ISSN
	
	معامل التأثيرImpact Factor

	Top 15% - 10%
	Top 10% - 5%
	Top 5% - 1%
	Top 1%
	تصنيف المجلة

Rating Journal

	
	
	
	
	

	
	ملخص البحث 
(حوالي 200 كلمة)

Article Abstract
(about 200 words )


الأسماء المقترحة للفريق البحثي المشارك :                    Names of proposed research team                       

	Mobile
	Email Address
	KSU ID
	Academic Degree
	Faculty/Dep.
	Name
	No.

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	


 FORMCHECKBOX 
 أقر بان جميع المعلومات المدونة صحيحة وأن التزم بمعايير واخلاقيات البحث العلمي وجميع بنود المبادرة  

 FORMCHECKBOX 
 I certify that all the information given is correct and I committed to the standards and ethics of scientific research and RDO initiative articles.
	الاسم
	
	Name

	التوقيع
	
	Signature

	التاريخ
	
	Date


_________________________________________________________     

Please complete, sign, scan as PDF, WORD and submit via e-mail to:
 Dean-dsr @ksu.edu.sa , deadline, 16 MAR. 2019
    1- يرجى تعبئة البيانات وتوقيعها ثم ارسالها كملفand PDF  Word
    2- ارفاق نسخة من السيرة الذاتية للباحث الرئيس وبقية الباحثين.
    3- ارسال 1 و 2 إلى البريد الإلكتروني : Dean-dsr @ksu.edu.sa  في موعد أقصاه 16 مارس 2019م
	يعتمد / عميد البحث العلمي

	الاسم
	أ.د. خالد بن ابراهيم الحميزي
	Name

	التوقيع
	
	Signature

	التاريخ
	
	Date



